



NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING WOENSDAG 19 JUNI 2024

Locatie: Restaurant de Meerkoet.

Aanvang: 19:30 uur

Afwezig met kennisgeving: Sjoerd van Dullemen en Joost de Goffau van de Gemeente Goes, Evert Kloet bestuur, Jan Dirk Lukasse en Cor Kloet.

1. Om 19:30 uur heet de voorzitter Ad de Wit ons allen welkom.
Helaas kan er op deze avond niemand van de Gemeente Goes aanwezig zijn.
De agenda wordt vastgesteld.
2. De notulen van de ledenvergadering van 14 juni 2023 worden per bladzijde doorgenomen. **Ilse van Loo** heeft diverse vragen over deze notulen, **Ad** geeft aan deze vragen door te schuiven naar de Rondvraag, agendapunt 9.

Verder worden de notulen met dank aan de secretaris goedgekeurd.

3. Het jaarverslag van de secretaris en het jaarverslag van de Werkgroep Verkeer, beide over 2023, worden met dank aan de opstellers goedgekeurd.
Sjaan Huissoon vraagt over blz 3 hoe de stand van zaken is m.b.t. de elektriciteitskast en de social sofa.
Ad geeft aan dat de elektriciteitskast blijft staan en dat de social sofa iets wordt verplaatst, wel op een verharde ondergrond. Op de parkeerplaats t.o. de Boon's supermarkt, komen de containers van plastic, glas en ander afval. De parkeerruimte die verdwijnt wordt aan de andere kant van het Wolfersplein weer gecompenseerd doordat daar de containers verdwijnen.
Ilse van Loo vraagt hoe het er uit gaat zien rond de kast.
Ad geeft aan dat er groen rond komt.
Sjaan Huissoon vraagt ook naar het dorpsplan voor 2025,
Ad geeft aan dat we als bestuur het dorpsplan willen structureren als in 2015, maar de ondersteuning van de gemeente is nu nog minimaal.
Sjaan is er niet tevreden over dat er een enquête is gemaakt door het bestuur van de VGW, zonder de werkgroep verkeer hierin te betrekken.
Ilse van Loo vraagt naar de speeltoestellen die op het voetbalveld staan, haar wordt duidelijk gemaakt dat dit de toestellen zijn van de beweegtuin.
Heidi geeft op verzoek van Ad een toelichting op de speeltuin die er komen moet in de nieuwbouwijk Wolphaartsdijk – Oost.
De toestellen hiervoor zijn besteld door de gemeente Goes en die zijn binnen.



Het grondwerk moet nog starten en momenteel wordt aan onze inwoners gevraagd een naam te verzinnen voor de speeltuin. De speeltuin wordt gerealiseerd op natuurbasis met veel groen en is ook bereikbaar voor kinderen met een beperking. De opening zal plaatsvinden na de zomervakantie 2024.

Dan wordt het jaarverslag doorgenomen van de werkgroep verkeer.

Henk Sprong (Burg C. Koertstraat) geeft aan dat er veel te hard wordt gereden langs school Samenspel. Het is wachten op ongelukken of nog erger.

Dit behoeft extra aandacht, **Dick Krijger** zegt dat er in het hele dorp veel te hard wordt gereden, omdat er niet wordt gehandhaafd.

Piet Hannewijk van de werkgroep verkeer zegt dat dit probleem al langer loopt en niet zomaar is opgelost. De werkgroep heeft al eerder contact gehad met de school, via de verkeersouder, maar verder is er geen overleg over geweest.

Aangezien er sinds kort BOA's door de gemeente zijn aangesteld zal de werkgroep verkeer dit weer opnemen en contact hebben met de BOA's.

4. Dan wordt het jaarverslag van de penningmeester over 2023 door **Han** voorgelezen.
Ad vraagt of er vragen zijn over dit verslag.

5. Rapport kascommissie:

Merien van Loo (2^e keer) en **Jan Versluijs (1^e keer)** hebben de kas gecontroleerd en Merien geeft aan dat alles in orde is bevonden en vraagt om de penningmeester en het bestuur decharge te verlenen.

Henk Sprong (1^e keer) zal de boekhouding van 2024 controleren samen met **Jan Versluijs (2^e keer)**

Ad bedankt Han, Merien en Jan voor hun inbreng.

6. Verantwoording dorpenbudget:

Han geeft aan wat er in 2023 beschikbaar was t.w. € 10.227,00 van de gemeente Goes. Hier is geld uitgegaan naar de bewegingstuin, het schilderen van de container op het voetbalveld, kunstgras voor het volleybalveld (als de gemeente daar toestemming voor geeft) de bordjes voor de historische wandelroute, de restyling van de website en een bedrag voor de Schalm.

Ad verduidelijkt dat de gemeente Goes pas uitbetaalt uit het dorpenbudget als we een aantoonbare uitgave daarvoor hebben.

7. Bestuursverkiezing:

Mirjam Verhulst en Ada de Korte worden met algemene stemmen opnieuw gekozen in het bestuur.



8. Ideeën bewoners via FB:

N.a.v. een oproep op facebook voor ideeën vanuit de bewoners is een voorstel binnengekomen op de Protestantse kerk 's avonds te verlichten.

We hebben als bestuur offertes opgevraagd hiervoor, maar die waren zo prijzig dat we dit plan voorlopig niet door laten gaan.

Jaro van Waarde Hoofdstraat geeft aan dat hij eventueel het lichtplan ervoor aan wil leveren.

Ad stelt voor hier onderling deze avond van gedachten over te wisselen.

Tevens is gevraagd naar het bouwen van een sloep, een roeivereniging en een uitkijktoren in het bos van Oud Sabbinge.

Het zijn allemaal goede ideeën, maar wat lastiger in uitvoering.

Harry Wisselink geeft aan hoeveel moeite het kost om een AED's op het dorp te krijgen.

Ilse van Loo stelt voor om een kaartje in de Schalm te doen, met daarop de plaatsen waar de AED's zich bevinden. Harry vindt dat niet belangrijk, veel belangrijker is dat je kan reanimeren. Op verzoek zal hij hierover een stukje schrijven voor in de Schalm.

9. Rondvraag :

Ilse van Loo vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de bouwplannen in onze dorpen. Hoe ver staat het hiermee?

Ad geeft aan dat we hiermee 2 passen vooruit zijn gegaan, maar momenteel 3 passen achteruit.

Op 17 april tijdens het Politiek Cafe is helder verwoord door 7 van de 8 aanwezige fracties dat er woningbouw komt in onze dorpen.

Momenteel zijn er ook andere geluiden te horen, waar we als bestuur niet tevreden over zijn en we ons niet bij neer leggen.

We moeten zorgen dat wat op 17 april is verwoord opgenomen gaat worden in de verkiezingsprogramma's van de politieke partijen bij de gemeenteraadsverkiezingen over 2 jaar.

Daan van de Velde vraagt wie geïnteresseerd is in de bouw van bedrijfspanden. Daarvoor kun je je aanmelden bij Daan.

Ineke de Vente vraagt of er een mestput komt in de buurt van Wolphaartsdijk. Er komt geen nieuwe mestput, het gaat over de bestaande put aan de Kaaidijk.

Henk Sprong hoort dat de financiën van de dorpsvereniging zich in een negatieve spiraal bevinden. Is er vanuit het bestuur een duidelijk plan voor meer financiën? Hij stelt ook voor een schaduwbegroting op te stellen.

Han zal het erg fijn vinden als er meer inwoners/gezinnen lid worden van de dorpsvereniging en geeft aan dat er ieder jaar een opzet wordt gemaakt van de uitgaven.

Waarom wordt het contributiebedrag niet verhoogd naar € 15,00 vraagt **Daan van de Velde**? Dit zal voor komend jaar in overweging worden genomen.



Harry Wisselink zegt dat 1 van zijn zonen die in Wolphaartsdijk woont geen welkomstasje heeft gehad. **Marian van Wilgenburg** brengt deze trouw rond, maar dan moet het wel bekend zijn waar niet inwoners komen wonen. **Sjaan Huissoon** geeft aan dit persoonlijk bezorgd te hebben.

Sandra Steutel stelt voor om een losse flyer in de Schalm te doen.

Ilse van Loo geeft aan dat ze na de bouw van de nieuwe veersteiger nog steeds diverse voorzieningen mist, zoals een openbaar toilet en een servicepunt om b.v. fietsen op te laden.

Tevens geeft ze aan dat ze zeer teleurgesteld is dat ze geen stem heeft gehad in het nieuwe plan voor de restyling van het Havengebied.

Ad geeft aan dat er duidelijk aan de gemeente is gevraagd of de inwoners bij dit plan betrokken zijn en daarop werd “ja” gezegd en verder is het plan nog in ontwikkeling. Volgens **Ilse van Loo** is alles echter al rond, maar ze “streeft nog steeds onbekommerd naar het ideale”.

Sjaan Huissoon geeft namens de werkgroep verkeer aan, dat ook zij niet tevreden zijn hierover, omdat ook de werkgroep er niet bij betrokken is.

Petra Meijaard zegt dat het plan in een kleinere kring ligt en dus niet helemaal duidelijk is wat participatie nu is. Wel heeft de gemeente zich laten informeren door aanwonenden.

Ad zal e.e.a. melden bij de gemeente voordat plan definitief is.

Een bewoner van het Havengebied geeft aan dat de aanwonende inwoners het plan wel hebben gezien.

Han meldt dat we als bestuur van de VGW zijn aangemeld voor de Rabo Club Support om geld proberen binnen te krijgen voor de herdenking van 80 jaar vrijheid van onze dorpen in november a.s. Je kan stemmen hierop van 2 t/m 24 september.

Han geeft tevens aan dat het hem verbaasd dat een klein stukje muur geen muur schilderijen krijgt van Leuntje en Merien, omdat de gemeente er geen geld voor beschikbaar heeft.

Verder zijn er geen vragen en opmerkingen meer.

10. Sluiting:

Ad sluit de vergadering om 21:00 uur.

Hij wijst nog op de panelen die Jan Murre ten toon heeft gesteld staan voor de tijdelijke expositie op het Wolfertsplein van 1 juli t/m 30 september a.s.

Wolphaartsdijk, juni 2024.

Vereniging “Gemeenschap Wolphaartsdijk

Afdeling secretariaat.